

GK/LJa/466

27th November 2017

Dear Parents

School Uniform 2017 / 2018

The School Uniform shop at Rashid School will now be open from 10:00am to 4:00pm on Sundays and Tuesdays only. The school shop is situated behind the Main Hall on the secondary site. Please use the secondary entrance and follow the signs

Parents will be responsible for paying for the school uniform and payment will need to be made directly to the school shop which is operated by Stitches.

Please note the Stitches Shop located in Al Quoz, no longer stocks the RSB uniform range. The entire RSB uniform range will be stocked at the School Uniform shop at Rashid School.

If you have any queries then you may phone Stitches during their opening hours on 04-348 6110 or 050-4225303.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Glyn Kilsby', with a large, stylized loop at the end of the signature.

Glyn Kilsby
Headmaster

GK/WEd/466

٢٧ نوفمبر ٢٠١٧

المحترمين

السادة/أولياء الأمور

مركز الزي المدرسي الموحد ٢٠١٧ - ٢٠١٨

يفتح المركز أبوابه الآن في مدرسة راشد للبنين من الساعة ١٠,٠٠ صباحاً حتى الساعة ٤,٠٠ عصرًا أيام الأحد والثلاثاء فقط. يقع المركز في المدرسة خلف القاعة الرئيسية في القسم الثانوي. الرجاء استخدام مدخل القسم الثانوي واتباع الإرشادات.

يتحمل أولياء الأمور تكلفة الزي المدرسي ويتم الدفع مباشرة إلى مركز الزي المدرسي الذي يديره محل "ستيتشز" في المدرسة.

نرجو أخذ العلم بأن محل "ستيتشز" الواقع في منطقة القوز قد توقف عن تخزين الزي المدرسي التابع لمدرسة راشد للبنين، وسوف يتم توفير مجموعة الزي المدرسي الكاملة في المحل الكائن في مدرسة راشد.

يمكنكم الاتصال بمحل "ستيتشز" خلال ساعات الدوام على الأرقام ٠٤-٣٨٤٦١١٠ أو ٠٥٠-٤٢٢٥٣٠٣ إذا كانت لديكم أية استفسارات.

المخلص،



جلين كيلزبي
المدير